
Verslag Informatiebijeenkomst raad

Onderwerp: Klimaatadaptatie

Datum informatiebijeenkomst: 14 juni 2021

Tijd: 19:30u-20:30u

Locatie: Digitale vergadering, via Teams.

Bijeenkomst wordt opgenomen. Beschikbaar via https://medemblik.raadsinformatie.nl.

Aanwezig of deels aanwezig:

Jack Stam (VVD), Silva Visser (CU), Tom Beerepoot (VVD), Hans Verschoor (HvM), Bas Tensen (D66), 
Bart Huisman (GL), Siem Zeilemaker (PWF), Dirk Steltenpool (VVD), Els van den Bosch-Swagerman 
(CDA), Piet Ligthart (CDA), Pieter Koning (PWF), Ria Manshanden (GL), Margreet Schermer (PWF), 
Roelandt Paarlberg (GB), Jan Groot (CU), George van Keulen (GL)

Harry Nederpelt (pfh Duurzaamheid)

Koos Brouwer (projectleider klimaatadaptatie Westfriesland)

Martijn Steenstra (projectleider Sweco)

---

Opening en introductie

Weth. Nederpelt opent de bijeenkomst om 19:30u en heet aanwezigen welkom. Vanavond aandacht 
voor uitvoeringsagenda klimaatadaptatie.

Presentatie

Hij geeft het woord aan de ambtelijke ondersteuning: Koos Brouwer, beleidsmedewerker, en Martijn 
Steenstra, projectleider Sweco. Martijn neemt aanwezigen achtereenvolgens mee in terugblik op 
proces, de belangrijkste elementen van de strategie en de doorvertaling van die elementen naar een 
uitvoeringsagenda voor de periode 2021-2025. Aanwezigen hebben aansluitende gelegenheid om 
vragen te stellen.

Gelegenheid tot het stellen van vragen

Aansluitend beantwoordt Koos de vragen die via de chat en in de vergadering worden gesteld.

Vraag Bart Huisman: worden bij het "koppelen aan andere opgaven" ook de proefwijken voor de 
warmtevisie gelijk aangehaakt wanneer er daar misschien op sommige plekken toch al in de 
openbare ruimte ingegrepen moet worden? 

https://medemblik.raadsinformatie.nl/


Antwoord:  Overal waar de schop in de grond gaat kijken we welke thema’s we in de openbare 
ruimte kunnen meenemen. Als de straat open gaat nemen we klimaatadaptatie mee. Dat geldt ook 
in dergelijke proefwijken.

Vraag Hans Verschoor: Worden in de uitvoeringsplannen ook de financiële zaken benoemd en 
worden er ook budgetten bepaald?

Antwoord: De budgetten voor het uitvoeren van de acties zijn opgenomen in de uitvoeringsagenda. 
Die hangen vooral samen met het organiseren, ondersteunen en faciliteren van klimaatadaptatie. De 
benodigde middelen voor uitvoering van maatregelen landen op projectniveau in de 
kredietaanvragen.

Vraag Bart Huisman: wat ik bij de regionale aanpak vorige punt en dit punt het agenderen mis, is om 
nu al laagdrempelig te beginnen met operatie steenbreek, waardoor mensen alvast een 
"opwarmertje" krijgen, zodat de noodzaak ook duidelijk is wanneer de grotere plannen straks 
langskomen. Wordt dat wel gedaan in het kader van laaghangend fruit? In de regio en/of in combi 
met HHNK zou dat toch nu al kunnen lijkt me?

Antwoord: Gemeente Medemblik wil daar aan gaan deelnemen, we hebben gewacht tot een besluit 
over de uitvoeringsagenda. Op 4 juni startte in heel Noorderkwartier de WatZr-campagne 
(https://watzr.nl), die speciaal op bewustwording onder inwoners is gericht en hen aanzet om zelf 
minstens één vergroenende maatregel te treffen rond de eigen woning. De campagne is gedurende 
het jaar verdeeld in vier blokken van elk een kwartaal: hitte/droogte, wateroverlast, schoon riool, 
vergroenen tuin.

Vraag Ria Manshanden: Hoe verhoudt het ‘aanspreekpunt bedrijventerreinen’ zich tot bestaande 
initiatieven zoals het Duurzaamheidsloket?
Antwoord: We proberen dit zo efficiënt mogelijk invulling te geven. Uit het proces kwam als 
aandachtspunt naar voren dat ondernemers een andere benadering vragen dan inwoners. Daar 
willen we in voorzien. We maken bij voorkeur gebruik van aanwezige voorzieningen en 
functionarissen.

Vraag Els van den Bosch: Gemeente pakt openbaar gebied aan en van bewoners vragen we dan ook 
om actie te nemen en we helpen en stimuleren daarbij (is vorige keer gezegd). Hoe werkt dit in de 
praktijk of hoe gaat dat werken? Wordt de raad betrokken in uitvoeringsagenda?

Antwoord: Dat is voor ons ook een leertraject. In het afgelopen 1½ jaar hebben we op hoofdlijnen 
inzichtelijk gemaakt waar de kwetsbaarheden zitten en welke we willen aanpakken. In de komende 
tijd gaan we daar concreet mee aan de slag. Naar onze inwoners betekent dat in het algemeen 
bewustwording stimuleren en handelingsperspectief bieden, zoals bv. de WatZr-campagne. Bij 
uitvoeringsprojecten in wijk, buurt of straat kijken of zich daar een probleem voordoet, scherp 
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krijgen via o.a. participatie. Waar nodig inwoners actief benaderen hoe zij bijdrage kunnen leveren 
aan oplossing. Goed idee om tussentijdse evaluatie te doen met de raad. Voorstel om daar vooral op 
participatie te richten.

Vraag Siem Zeilemaker: hoe zit het met preventieve aanpak? Als voorbeeld DEK-terrein. Hoe kan 
gemeente adviseren over toekomstige inrichting van particulier terrein.

Antwoord: Er is als pilot voor het DEK-terrein een brochure natuurinclusief ontwerpen gemaakt. 
Weth. Nederpelt vult aan dat juist de nieuwe wijken kansen bieden om het in één keer goed te doen.

Vraag Ria Manshanden, n.a.v. vorige vraag: kan zo’n folder niet bij iedere uit- of inbreiding in de 
gemeente worden uitgerold? Schrikt van mate van verstening in nieuwbouwplannen.

Antwoord weth. Nederpelt vindt dit een prima streven, maar budget en capaciteit zijn beperkende 
factoren.

Vraag Bas Tensen: zou mooi zijn om ook voor bestaande bouw te benutten. Kan folder bv. via social 
media worden verspreid?

Antwoord weth. Nederpelt: de  brochure voor het DEK-terrein is geënt op nieuwbouw. Deze kan wat 
hem betreft breder gedeeld worden voor nieuwbouw. Voor bestaand gebied verwijst hij voorlopig 
naar Steenbreek, WatZr-campagne e.d. Signaal is duidelijk, maar stap voor stap aanpak. Daar is tijd 
voor nodig.

Vraag Bart Huisman: klopt de link in de uitnodiging? Verwijst nu naar Sway-pagina over de stresstest.

Antwoord: Wordt gecheckt. De juiste link wordt in elk geval gedeeld via de informatienota die n.a.v. 
de bijeenkomst wordt gemaakt.

Afsluiting

Weth. Nederpelt dankt de aanwezigen voor hun belangstelling en sluit de vergadering rond 20:30u.
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